
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1214
Vil ministeren redegøre for, om det er muligt at åbne flere spor ift. grænsekontrollen, 
således at trafikken passerer nemmere, jf. seneste diskussion om køer ved grænsen? 
Herunder bedes ministeren redegøre for, om der på sigt kan etableres to spor - et til 
turister/handlende og lignende og et, der er reserveret til pendlere, således at disse 
passerer nemmere og kan passe deres arbejde.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand

1/1

Offentligt
REU Alm.del - Spørgsmål 1214

Retsudvalget 2021-22


